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Από το υπ’ αριθ. 15/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 537/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Μ.Α.Σ. 
«Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 12 Ιουλίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-7-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
5. Ν. Κεχαγιόγλου Η. Σοφιανίδης  
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   -------- 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

528/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση του 2ου θέματος της 
ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Α. Δελαβερίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2004 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
  

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Α. Τσιάρας 
26. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-7-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
Αναπληρωτή Δημάρχου, Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Με την από 21-6-2004 επιστολή του ο Μ.Α.Σ. ΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄ μας 
ενημερώνει ότι πρόκειται να διοργανώσει, όπως κάθε χρόνο στις 26 Ιουλίου τα 
΄΄ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004΄΄, τριήμερες εκδηλώσεις που περιλαμβάνουν συμμετοχή σε 
μουσικές και χορευτικές παραστάσεις, φιλοξενία 120 χορευτών από γύρω περιοχές 
κ.τ.λ. .Τα έξοδα για τις παραπάνω εκδηλώσεις υπολογίζεται να ανέλθουν στα € 
10.000,00 περιλαμβάνοντας έξοδα διαμονής , σίτισης, ξεναγήσεις και ζητά  από το 
Δήμο Βέροιας  να στηρίξει οικονομικά την προσπάθεια αυτή , καθώς και να θέσει  
«Τα  Καλλιθιώτικα»  υπό την αιγίδα του. 
    Με τις διατάξεις της παρ.3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄ Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφεί 
πίστωση στο προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
υπερβαίνει το ένα εκατοστό των τακτικών εσόδων΄΄. 
     Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στο Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  €  115.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 28.150,00. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει:  
α) Την ανάληψη υπό την αιγίδα του Δήμου, της εκδήλωσης  ΄΄ ΤΑ 

ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004΄΄ του Μ.Α.Σ. ΄΄ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄  και  
β) Την οικονομική ενίσχυση του συλλόγου Μ.Α.Σ. ΄΄Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ΄΄ για την 

κάλυψη μέρους των εξόδων των παραπάνω εκδηλώσεων, ψηφίζοντας και τις σχετικές 
πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος 
έτους. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 7-7-2004 εισήγηση της 
επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται 
ομόφωνα την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης του Μ.Α.Σ. «Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ», με 
το ποσό των € 500,00 για την κάλυψη μέρους των εξόδων των εκδηλώσεων 
«ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004», ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. 
212.5 «Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος:Ερωτήσεις. 

Ορφανίδης: Η επιτροπή με ποια κριτήρια δίνει τα 500,00€; 
Δημούλα: Είχανε πάρει τακτική επιχορήγηση 1.500,00€, ξαναπήρανε έκτακτη 

άλλα  1.500,00€ και τώρα γι’αυτή την εκδήλωση ζητάνε 10.000,00€. Αφού 
συζητήσαμε  το θέμα, αποφασίσαμε να  δώσουμε μόνο 500,00€. Δώσαμε, 
ξαναδώσαμε δεν μπορούμε να δώσουμε παραπάνω γιατί ήδη έχουν πάρει δύο φορές 
μέχρι τώρα.  Έχουν πάρει 3.000,00€ μέχρι τώρα. 

Πρόεδρος:Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης:Κύριε πρόεδρε επειδή γνωρίζω πάρα πολύ καλά τις 

δραστηριότητες του συλλόγου και επειδή κι άλλες φορές ο Δήμος, είναι αλήθεια 
αυτό, στάθηκε αρωγός στην προσπάθεια που καταβάλλει ο σύλλογος για την 
ανάδειξη του πολιτιστικού στοιχείου και επειδή η συγκεκριμένη εκδήλωση έχει 



όντως χαρακτηριστικά πολιτιστικά, με την έννοια ότι φιλοξενούνται πάρα πολλοί 
χορευτές από διάφορα μέρη της Ελλάδας και γνωρίζουμε όλοι ποια είναι τα έξοδα της  
φιλοξενίας , που είναι πάρα πολύ αυξημένα, θα έλεγα να κάνουμε αυτό που κάναμε 
και πέρσι που και πέρσι είχε επιχορηγηθεί συγκεκριμένος σύλλογος έκτακτα, γι αυτό 
λοιπόν πιστεύω ότι μία οικονομική ενίσχυση της τάξης των 3.000,00€ θα ήταν μία 
βοήθεια στην συνέχιση αυτού του πανηγυριού που κάνουν επάνω στην Καλλιθέα και 
το οποίο ομολογουμένως προσελκύει   πάρα πολύ κόσμο. 

Ορφανίδης: Έκανα την ερώτηση με ποια  κριτήρια δίνονται αυτά τα κονδύλια, 
με ποια έννοια; Έχετε δίκαιο κα Δημούλα ότι όντως ξαναπήρανε επιχορηγήσεις. Έχει 
δίκαιο και ο Σύλλογος όμως ότι κάνει πολλές εκδηλώσεις. Τελικά θα πρέπει κάποτε 
να αποφασίσουμε και να κατευθυνθούμε σε χρηματοδοτήσεις συλλόγων οι οποίοι το 
αξίζουν. 500€ δίνουμε σε συλλόγους που εγώ δεν ξέρω αν υπάρχουν σήμερα και τι 
κάνουν. Πραγματικά εγώ όταν είμαι εδώ στη Βέροια σε αυτό το πανηγύρι το οποίο 
είναι το μοναδικό που υπάρχει εδώ και είναι πανηγύρι  με την καλή έννοια της λέξης, 
πρέπει αυτή την εκδήλωση να την κρατήσουμε και να μπορεί να την συνεχίσει αυτός 
ο σύλλογος. Εγώ δεν θα κάνω λαϊκίστικες προτάσεις. Προσπαθήστε να είστε λίγο πιο 
λογικοί και να μπορέσετε να βοηθήσετε αυτόν τον σύλλογο λίγο παραπάνω. Δεν θα 
πω ούτε  2.000,00 ούτε 3.000,00 ούτε 4.000,00. Βρείτε ένα τρόπο να βοηθήσετε αυτή 
την εκδήλωση είναι η μοναδική πραγματική λαϊκή εκδήλωση , που μπορεί να 
προσελκύει κόσμο απ΄όλη τη Βέροια και όχι μόνο από την Καλλιθέα, με ένα χρώμα 
και ένα  τόνο διαφορετικό αυτόν που λείπει από τη Βέροια. Κάντε μία προσπάθεια. 
Νομίζω αν έχετε την διάθεση μπορείτε να τα βοηθήσετε.  

Ουσουλτζόγλου:Καλύφθηκα κύριε πρόεδρε. 
Δήμαρχος:Είναι γνωστό ότι ο πολιτιστικός σύλλογος της Καλλιθέας 

προσφέρει πολλά στα  πολιτιστικά δρώμενα της πόλης μας. Είναι από τους 
μεγαλύτερους συλλόγους και η προσφορά του μεγάλη. Όμως θα πρέπει κάποτε να 
καταλάβουν και οι σύλλογοι ότι ο Δήμος δεν έχει μία μηχανή που κόβει € για να 
μοιράζει χρήματα. 

Έχουμε εξασφαλίσει στέγη στο σύλλογο, του δίνουμε τακτική ενίσχυση, 
απ΄αυτές που δίνουμε σε όλους  τους συλλόγους και μάλιστα στην πρώτη γραμμή. 
Ενισχύσαμε την άλλη φορά τις άλλες του εκδηλώσεις, τώρα έρχεται και ζητάει 
10,000,00€ γιατί θα φιλοξενήσει 120 άτομα. Μα είναι δυνατόν ένας σύλλογος να 
στηρίζεται μόνο στην οικονομική επιχορήγηση του Δήμου και να φέρνει 120 άτομα 
εδώ χωρίς να έχει οικονομική κάλυψη; Και μήπως άρχισαν οι σύλλογοι της πόλης 
μας να ξανοίγονται παραπάνω απ΄όσο αντέχουν οικονομικά; Και μήπως στο τέλος 
μας κατηγορήσουν ότι επιχορηγούμε συλλόγους της πόλης μας για να κάνουν 
εκδρομές; Γιατί αυτές οι ανταλλαγές που κάνουν ο Προμηθέας και η Καλλιθέα αλλά 
και άλλοι σύλλογοι, είναι καλές. 

Πηγαίνουν σε κάποιες εκδηλώσεις φεστιβάλ άλλων πόλεων και φιλοξενούν 
αντίστοιχα κόσμο και στην πόλη μας. Μήπως στο τέλος γίνουμε εδώ το τουριστικό 
γραφείο ή τράπεζα που θα επιχορηγεί μετ/σεις και εκδρομούλες των συλλόγων; Η 
Εύξεινος Λέσχη πάει σε δύο μεθαύριο στο Ιάσιο στον Πόντο  και όταν έφερε και 
αυτή και ζήτησε  οικονομική ενίσχυση και είπα ένα ποσό παρεξηγήθηκα και όταν 
χρησιμοποίησα και το όνομα του κου Μιχαηλίδη. Θα πρέπει και οι συνάδελφοι 
αναγνωρίζοντας την προσφορά που έχει ο κάθε σύλλογος να τον ενισχύσουμε.  

Η Καλλιθέα είναι από τους συλλόγους που και τιμούμε και έχει μεγάλη 
προσφορά, βοηθήθηκε και θα βοηθηθεί και στο μέλλον από το Δήμο. Πρέπει όμως να 
βάλουμε λίγο φρένο. Πρέπει να περάσει αυτό το μήνυμα και από εμάς και από εσάς 
αν δεν θέλετε θα περάσει σίγουρα μόνο από εμάς. 



Ορφανίδης:Δεν θέλω να κουράσω το σώμα. Αλλά είπε κάποια πράγματα ο 
κος Δήμαρχος, τα οποία δεν ευσταθούν. Κάποτε  είπατε ότι θα καταγράψουμε τους 
συλλόγους και θα δούμε τις δραστηριότητές τους. Ανάλογα με αυτά να τους 
χρηματοδοτήσουμε. Δεν το βλέπουμε. Δεν είπα για 10.000,00€ είπα να βρούμε τρόπο 
να βοηθήσουμε τα 500,00€ δεν είναι τίποτε. Όλοι γνωρίζουμε και οι μεγαλύτεροι 
σύλλογοι έχουν προβλήματα βιωσιμότητας. Καλά που υπάρχουν και λίγοι φιλότιμοι 
άνθρωποι και ξοδεύουν δικά τους χρήματα, μπορούν και αφιερώνουν χρόνο και 
υπάρχουν αυτοί οι σύλλογοι. Αν πραγματικά θέλουμε τους ερασιτεχνικούς και 
μικρούς συλλόγους να τους  κρατήσουμε πρέπει να βοηθήσουμε. 

Ουσουλτζόγλου:Με κάλυψε ο κος Ορφανίδης. Χρειάζεται συνολική πολιτική 
για τους συλλόγους . Είναι ένα πολύ μεγάλο ζήτημα. Όχι μόνο στο οικονομικό μέρος. 
Μία συνολική πολιτική και για τα οικονομικά και για τη λειτουργία τους και για τις 
κατευθύνσεις τους. Είναι ένα πολύ σημαντικό ανθρώπινο δυναμικό της πόλης αλλά 
χωρίς κάποια τάξη. 

Δήμαρχος:Αναγνωρίσαμε και αναγνωρίζουμε την αμείωτη προσφορά όλων 
των συλλόγων και των μικρών και των μεγάλων. Αν θέλετε των μεγάλων  
περισσότερο. Όμως θα πρέπει να καταλάβουμε όλοι ότι ο Δήμος δεν είναι 
ανεξάντλητη πηγή εσόδων. Εάν η Καλλιθέα ήθελε να κάνει αυτές τις εκδηλώσεις ας 
μην διοργάνωνε τις προηγούμενες. Εάν είχε προγραμματίσει να φέρει 120 άτομα από 
αλλού ας μην έκανε τις προηγούμενες. Τους δίνουμε επιχορήγηση, τους 
εξασφαλίσαμε στέγη δωρεάν και δεν πληρώνουν ενοίκιο. Προτείνω 500,00€ όπως 
εισηγήθηκε η επιτροπή κύριε πρόεδρε και να μπει φρένο στην κατάσταση αυτή. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Μιχαηλίδη για 
οικονομική ενίσχυση 3.000,00 ευρώ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, 
Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής για οικονομική 
ενίσχυση 500,00 ευρώ; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 21-6-2004 εισηγητικό σημείωμα του Αναπληρωτή Δημάρχου Α. 
Γκαμπέση.  
2.- Το αριθ. πρωτ. 39/21-6-2004 έγγραφο του Μορφωτικού Αθλητικού Συλλόγου «Η 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ». 
3.- Την από 7-7-2004 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Μορφωτικού Αθλητικού Συλλόγου 
«Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» με ποσό € 500,00, για την κάλυψη μέρους των εξόδων που θ’ 
απαιτηθούν για τη διοργάνωση των εκδηλώσεων «ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2004». 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  537 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
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